
  

  Skolebestyrelsesmøde d. 26. januar 2021 kl. 18.00-20.00 
  Mødet afholdes online i TEAMS. 
   
 

Dagsorden 
 

Referat 

Deltagere: 
Maj Lyck Houmann, Anette Pries Jensen, Hanne 

Pilgaard, Katrine B. Øxenholdt, Lena Olefir, Jon 

Sanders, Lars Levin Andersen, Vibeke Friis Niel-

sen, Rikke Andersen, Kristine Berg, Sonja Olsen, 
Eva Aabjerg, Morten Ishøy, Stine Heskiassen, Kri-

sta Clausen, Bettina Hansen Schou, Mikkel Thor-
søe Madsen og Sigurd Brønnum 

 
 

Afbud:  
Maj Lyck Houmann, Anette Jensen, Mikkel Thorsøe 

Madsen, Vibeke Friis Nielsen, Lars Levin Andersen 

 
Tilstede: Sigurd Brønnum, Stine Heskiassen, Kristine 

Berg, Hanne Pilgaard, Rikke Andersen, Jon Sanders, 
Eva Aabjerg 

Godkendelse af referat  
 

Godkendt 

Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt 

1. Nyt fra Nykøbing Skole, Grundtvigs-
vej. 
Afdelingsleder giver en kort status.  

 

 

Sigurd: Det går rigtig godt med fjernundervisningen, 
en del trives med denne type undervisning. Dem som 

ikke trives, er dem som har brug for at være sam-
men med de andre i klassen. 

I næste uge er der projektopgave, og det glæder alle 

sig til. 
Elever på Kvisten undervises ved fysisk tilstedevæ-

relse på skolen. Ligesom der de sidste 14 dage har 
været elever til nødundervisning – elever som ikke 

profeter af fjernundervisningen. 
Nogle eleverne er meget opfindsomme i forhold til 

ikke at være logget på, der bliver taget nogle snakke 

med eleverne om dette. 
Lærerne savner eleverne, og de prøver at gøre det 

spændende for eleverne. 
Der bliver ventet spændt på om de store skal til 

prøve til sommer. 

Elevernes input og ideer bliver brugt i undervisnin-
gen. 

Kvisten er et tilbud til de elever der har behov for at 
være tæt på de voksne, de har kvisten som en 

basse, men har også tilknytning til egen klasse. Kvi-

sten bliver betalt for centrale midler. Det er et struk-
tureret tilbud. Lille miljø og tæt kontakt til de voksne.  

Eksammerne, hvad gør man med dem? Man er enige 
om at de praktiske musiske prøver (i 8. klasse) må-

ske ikke bliver til noget og at der tales om, at det er 
årskaraktererne der kommer til at glæde, lige som 

sidste år. 

Hvis de ikke skal i skole indtil påske, kan man så 
overveje at mødes i små grupper? 
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Det er vigtigt at blive i de bobler man har, vi følger 
reglerne fra Sundhedsstyrelsen. Men det er noget vi 

kan tænke videre over. 

Lærerne er dygtige til at være kreative. 
Det er godt at Sigurd skriver ud om ændringer mm. 

Der er megen kontakt til forældrene. 
Skolebestyrelsen har kun fået gode tilbagemeldinger 

om fjernundervisningen. 

Egebjerg har fået ansættelserne på plads. 
Dagtilbuddene: i begge dagtilbud er næsten alle børn 

i børnehave, og det køre fint i mindre grupper og in-
gen er syge. 

SFO: få børn i nødpasning på alle tre SFO’er. 
 

2. Opstart efter 1. januar. 
v. Sigurd Brønnum 
 

Sigurd vil give en status på hvorledes vi er kom-

met i gang, og hvilke tiltag der er iværksat i for-
bindelse med hjemsendelsen. 

 

Fra 4. kl.-9. klasse undervises der på teams, og også 

en del fra 3. klassetrin. 

3. Principper. 
Indleder: Kristine  

 
Vi skal på mødet lave en prioriteret liste og deref-

ter melde os ind i arbejdsgrupper. 

 
./. Oversigt over principper sendes til jer inden 

mødet. 

 

Vi fik prioriteret de tre principper som der skal arbej-
des med i dette skoleår. Principperne skal ud til med-

arbejderne efterfølgende. 
De tre principper der skal arbejdes med er: 

Antimobbepolitik 

Kommunikation 
Skole/hjem samarbejdet 

Vi gik i gang med antimobbepolitikken. 
Sigurd rettede i dokumentet under mødet i forhold til 

tilføjelser og input. 
Kristine og Sigurd kommer med et oplæg til næste 

møde ud fra det vi har talt om.  

 

4. Status på regnskab 2020 samt en 
orientering på status med arbejdet 
med kommende års budget. 
v. Sigurd Brønnum 

 

Det ser ud til at ONE har et underskud på 1,8 mil. I 

2020, men vi har ikke fået midler fra Covid-19, der 

mangler vi at få 2,4 mil., det betyder at vi vil få et 
overskud på omkring 500.000-600.000 kr., som ca. 

er 1 % af det samlet budget. Dem søger vi om at få 
overført til 2021. 

 
2021: I dag har Sigurd modtaget tallene for skoleom-

rådet, men de er ikke endelige endnu. SFO-budget er 

ikke kommet endnu. Dagtilbuddenes budget kom i 
november. Til februar mødet håber vi på at kunne 

fremlægge budget for 2021. 
 

5. Tilsynsbesøg på Odden og Ege-
bjerg dagtilbud. 
v/ Stine Heskiassen 

 
En tilbagemelding på tilsynsbesøgene. 
 

 

Udsat da vi ikke har fået tilsynsrapporterne.  
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6. Nyt fra Skoleleder 
v. Sigurd Brønnum 

 

Ledelsen i ONE arbejder på en overraskelse til perso-
nalet den 05.02. 

Der er arbejdes også på 3 fælles arrangementer for 

eleverne den 05.02. 
 

7. Nyt fra skolebestyrelsesformanden 
v. Kristine Berg 

 

Der er nedsat en ny styregruppe inden for specialom-

rådet, der er en for Vig skolebestyrelse der deltager 
(men inden for alm. området). 

Kristine har søgt 35.000 kr. fra trygfonden, og har 
fået dem, pengene skal gå til sport og sundhedslinjen 

på Grundtvigsvej, de skal bruges til lånecykler til ele-
verne. 

 

 

EVT. 
 

 

Punkter til de kommende møder:  
 

 

Pædagogisk lærerplan 

Næste møde:  
 

Næste møde: 

• Onsdag den 24. februar 2021, Nykøbing 

skole, A. ladingsvej 

 

 
 
 

 


